
塑料衣架 EPR,SP-B,SP-A

产品名称 塑料衣架 EPR,SP-B,SP-A

公司名称 南通拜尔塑料制品有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:拜尔
材质:塑料
是否库存:否

公司地址 南通市港闸区秦灶街道秦北村九组

联系电话 86-0513-85660812

产品详情

品牌 拜尔 材质 塑料
是否库存 否 质量等级 优等品

南通拜尔塑料制品有限公司是一家集开发与加工各类塑料制品于一体的企业。产品涵盖生活类,文体类及
工业类制品,主要销往日本,欧美及东南亚地区。

本公司拥有先进的电脑注塑设备及辅助设施。凭借20多年的塑料制品生产经验及对生产流程严格控制的
综合优势,拜尔公司已成为塑料制品行业中的佼佼者。

“天道酬勤,商道酬信”是企业的生存宗旨，“锐意创新,多元共赢”是企业的生存理念。让我们以一流的
信誉,一流的产品,一流的服务,合理的价格与您共创美好的未来。欢迎各界朋友莅临南通拜尔塑料制品有
限公司参观、指导和业务洽谈。

联系人：王先生

电 话：0513-85660812

传 真：0513-85669316

手 机：(0)13776922226

nantong baier plastic products co.,ltd is a company specialized in the manufacture of plastic hangers. our products are
mainly exported to such countries and regions as japan, europe and usa. our advanced automatic computer-
controlled injection molding machines and a great many other supplementary devices as well as our more than 20
years experience in producing plastic fitting enable us to take a leading position in the competition. for many years,



our products have won avorable praises from customers at home and abroad.acting on the quality-oriented principle
of “making strict control to persist in quality first, serving with absolute sincerity to satisfy customers”, we provide
the most timely and thoughtful service to customers with the most specialized skills and enthusiasm.a company with
trust that puts customers first is sure to satisfy your demands with supreme quality and reasonable price. opening-up
baier warmly welcomes customers at home and abroad to join us and cooperate with us. let’s step into a brilliant
future together.
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